

## 立橋保險 客戶推薦計劃



立橋保險誠邀你推薦好友投保指定保險計劃（包括私家車保險及電單車保險），成功投保後你與好友均可齊齊贏取獎賞<sup>2,3</sup>！

### 你（推薦人）的獎賞：

每成功推薦一位好友，你可在**2025年12月31日**或以前致電客戶服務熱線處理續保可享有續保保費折扣**5%**（保費折扣上限為**150港元**），整個推廣期內你最多可獲續保保費**10%**的折扣優惠（保費折扣上限為**300港元**）。

### 你的好友（「受薦人」）獎賞：

於**2025年1月31日**或以前經推薦連結或以優惠碼經客戶服務熱線成功投保私家車保險計劃或電單車保險計劃，即可享有**5%**保費折扣。

如欲查詢此活動詳細，歡迎致電立橋保險客戶服務熱線 **+852 2884 8888**。

推薦計劃條款及細則：

1. 此推薦計劃（「此優惠」）由立橋保險有限公司（「立橋保險」）提供。
2. 此推薦計劃只適用持有有效立橋保險有限公司指定保單持有人（「推薦人」）。推薦人將會收到由立橋保險有限公司發出有關此推薦計劃的邀請電郵或短訊。
3. 此推薦計劃適用於即日起至2025年1月31日23:59（以我們公司電腦系統時間為準）（「推廣期」），每位推薦人每成功推薦一位好友（「受薦人」）於推廣期內透過指定連結於立橋保險網上平台或以優惠碼經客戶服務熱線成功投保立橋私家車保險計劃及立橋電單車保險計劃（「指定計劃」）。
4. 受限於同時符合此優惠之條款及細則的情況下，此優惠將被視為保單的一部份。
5. 每位推薦人於整個推廣期內最多可獲續保保費10%折扣優惠，以不超過總值300港元為上限，續保保費折扣有效期至2025年12月31日。
6. 此推薦計劃不適用於推薦人自薦投保指定計劃（即推薦人及受薦人為同一人則不會享有此優惠）。
7. 受薦人於推廣期內通過推薦人的推薦連結或優惠碼完成投保並在投保日起計過去6個月內沒有任何生效中的立橋保險私家車保險計劃或立橋電單車保險計劃保單，方可獲得此優惠。任何未能符合以上條件的受薦人，則不能享有保費折扣，而且不能以此為理由申請退保。
8. 受薦人若未能提供優惠碼，保單簽發後不能享有保費折扣。
9. 推薦人若未能致電客戶服務熱線以優惠碼續保其保單，保單續保後則不能享有續保保費折扣。
10. 保費折扣金額將會用於扣減指定計劃的保費，有關保費折扣不可轉讓或兌換成現金。保費徵費將根據此優惠的淨額保費計算。
11. 此優惠純屬優惠分享活動。推薦人並非立橋保險的保險代理人或保險中介人亦未獲本公司授權作出保險業條例（第41章）下之「受規管活動」，包括與受薦人洽談、安排、邀請、游說或誘使受薦人購買任何本公司的保險合約，或就保險合約申請向受薦人作出建議。推薦人亦不應向受薦人提供任何銷售支援。
12. 推薦人在向受薦人轉發此電郵前，必須先了解受薦人是否希望接收此計劃之信息，並須向受薦人透露其可獲得本公司的獎賞以答謝其向受薦人分享及推薦本公司的品牌和服務。
13. 受薦人購買任何本公司的保險產品之決定屬受薦人之獨立決定，任何有關本公司的保險產品的問題或查詢，受薦人應直接聯絡本公司或本公司的持牌保險中介人；除本公司網上平台的資料及本公司的持牌保險中介人提供的產品資訊或建議外，受薦人不應倚賴任何其他資訊或建議而作出投保決定。如有疑问，受薦人應直接聯絡本公司。
14. 如推薦人已取消其保單或不再續保，將被視同放棄領取有關獎賞。
15. 此優惠不能和其他推廣或折扣優惠同時使用。
16. 本公司保留隨時修改此計劃的條款及細則或終止此優惠而不另行通知之權利。
17. 此優惠受條款及細則約束。本公司有權拒絕任何投保申請，如有任何爭議，本公司保留最終決定權。
18. 如中、英文兩個版本有任何不一致或分歧之處，請以英文版本為準。

備註：

此單張只載有一般資料，僅供參考，並不構成任何銷售保單要約或任何立橋保險的產品推廣。您可以向立橋保險索取保障文件查閱有關此保障的保障範圍、不保事項、詳情及條款。如果此保障文件與此單張內容不符，則以此保障文件為準。此單張旨在香港派發，不能詮釋為在香港以外提供或出售或游說購買立橋保險的任何產品的要約、招攬及建議。

「立橋保險」、「本公司」或「我們」是指立橋保險有限公司。

## Well Link Insurance Customer Referral Program



We cordially invite you to refer your friends to purchase the designated insurance plans (including Private Motor insurance and Motorcycle Insurance). Upon successful application, both you and your friend are eligible to the rewards<sup>2, 3</sup> !

### As Referrer, Your Reward:

For each successful referral, you are eligible to a 5% renewal premium discount upon policy renewal via customer service hotline on or before 31 December 2025 (premium discount amount up to HKD150). You are eligible to a maximum of 10% renewal premium discount (premium discount amount up to HKD300) during the promotion period.

### Your Friend's (Referee's) Reward:

Upon successful application of our private car or motorcycle insurance plans via the provided links or apply via customer service hotline with the referral code on or before 31 January 2025, they will enjoy a 5% premium discount.

For details and enquiries, please feel free to contact our Customer Service Hotline at +852 2884 8888.

#### Terms and Conditions of Referral Program:

1. This referral program ("this Offer") is offered by Well Link General Insurance Company Limited ("Well Link Insurance").
2. This referral program is only applicable to individual policyholder and holding a valid designated policy of Well Link General Insurance Company Limited ("Referrer"). Referrer will receive an email or SMS invitation about this referral program.
3. This Offer is applicable from now until 23:59 on January 31, 2025 (based on our company's computer system time) ("Promotion Period"). During the Promotion Period, referrer refers a friend ("Referee") who successfully purchases Well Link Private Car Insurance Plan or Well Link Motorcycle Insurance Plan ("Designated Plan") through the designated link on the Well Link Insurance's online platform or using a referral code via customer service hotline.
4. Subject to the fulfillment of the terms and conditions hereof, the Offer is considered as part of the policy.
5. Each referrer can receive a maximum of 10% renewal premium discount (total premium discount amount up to HKD300) during the entire Promotion Period. Renewal premium discount is valid on or before 31 December 2025.
6. This referral program is not applicable if the referrer self-refers to purchase the Designated Plan (i.e., the referrer and the referee are the same person and will not be entitled to this offer).
7. The referee must successfully enroll Well Link Private Car Insurance Plan or Well Link Motorcycle Insurance Plan by using the referrer's referral link or referral code during the Promotion Period and does not have any motor insurance policy in force with us for the past 6 months from the date of purchase. Referees who do not meet the above conditions cannot enjoy premium discount and cannot request a policy cancellation on this basis.
8. If the referee fails to provide a referral code, they will not be able to enjoy the premium discount after policy issuance.
9. If the referrer fails to renew his / her policy with the referral code via customer service hotline, they will not be able to enjoy the renewal premium discount.
10. Premium discount amount will be used in offsetting the premium of the Designated Plan. Premium discount cannot be transferred or redeemed for cash. Premium levy will be calculated based on the net premium under the Offer.
11. This referral program is solely a promotional sharing activity. Referrers are not agents or intermediaries of Well Link Insurance and are not authorized by the company to engage in "regulated activities" under the Insurance Ordinance (Chapter 41), including negotiating, arranging, inviting, persuading, or inducing referees to purchase any insurance contracts from the company or advising referees on insurance contract applications. Referrers should also not provide any sales support to referees.
12. Before forwarding this email to the referee, the referrer must first ascertain whether the referee wishes to receive information about this program. Referrer must inform the referee that the referrer will receive a reward from the company as a token of appreciation to referrer for sharing the company's brand and services to the referee.
13. The decision of the referee to purchase any insurance products from the company is the referee's independent decision. For any questions or inquiries regarding the company's insurance products, referees should contact the company or our licensed insurance intermediaries directly. Referees should not rely on information or advice other than those from the company's online platform or our licensed insurance intermediaries for any issues or inquiries regarding the company's insurance products when making insurance decisions. If in doubt, referees should contact the company directly.
14. If the referrer cancels his/her policy or does not renew it, he/she will be deemed to have forfeited the rewards.
15. This Offer cannot be used simultaneously with other promotions or discount offers.
16. The company reserves the right to modify the terms and conditions of this program or terminate this offer at any time without prior notice.
17. This offer is subject to the terms and conditions. The company reserves the right to reject any application, and in case of disputes, the company's decision shall be final and conclusive.
18. If there is any inconsistency or discrepancy between the English and the Chinese versions, the English version shall prevail.

#### Note:

The above content in this leaflet contains general information for reference only. It does not constitute any offer to sell any policy. For more details benefit coverage and exact terms and conditions, please refer to the policy document. If there is any conflict between the policy document and this leaflet, the policy document shall prevail. This leaflet is intended to be distributed in Hong Kong only and is not and shall not be construed as an offer to sell or solicitation of an offer or recommendation to purchase or sale or provision of any products of Well Link Insurance outside Hong Kong.

"Well Link Insurance", "the company", or "we" refers to Well Link General Insurance Company Limited.

